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Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy 

 
Nr 14/2009 w dniu 16 października 2009r. 

 
Posiedzenie rozpoczęto się o godz. 15:30 zakończono o godz.  17:30. 

 

L.P Imię i nazwisko 
 

Podpis 
 

 
1. 

Irena Wojewódzka- Kucz 
-Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 
2. 

Tomasz Bociański 
-Wiceprzewodniczący Komisji 

 
Obecny 

 
3. 

Sławomir Maciaszek 
-Sekretarz Komisji 

 
Obecny 

 
4. 

 
Michał Piechocki 

 
Nieobecny 

 
5. 

 
Krzysztof Migasiewicz 

 
Nieobecny 

 
6. 

 
Tomasz Kranc 

 
Nieobecny 

 
7. 

 
Wojciech Ćwik 

 
Obecny 

8. Jolanta Godawa Obecna 
 

 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Beata Korpowska – dyrektor Powiatowego urzędu Pracy w Wągrowcu 
2. Barbara Balcerzak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w 
     Wągrowcu  
3.   Katarzyna Wiśniewska – dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze 
4.   Jan Fajkiel – dyrektor Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w 
     Wągrowcu  
5.   Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu 
6.   Edyta Owczarzak – kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu   
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1. Temat posiedzenia: 
Analiza potrzeb finansowych jednostek z zakresu zdrowia, polityki społecznej i rynku pracy. 
  
 
2. Sprawozdanie z przebiegu dyskusji: 
 
Przewodnicząca sprawdziła obecność, przegłosowano protokół z poprzedniego posiedzenia.  
Za przyjęciem protokołu byli wszyscy obecni członkowie Komisji 
. 
Dyrektor Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej omówił sytuację 
funkcjonowania placówki. Placówka ta przeznaczona dla 19 dzieci obecnie przebywa 20 
dzieci. Dzieci przebywające w placówce: 16 dzieci z powiatu Wągrowiec, 3 powiat Piła, 1 
miasto Gliwice. W związku z brakiem wolnych miejsc placówka opracowała dokumentację 
techniczną wielobranżową na adaptację parteru u budynku Bursy, która zwiększy liczbę 
dzieci do 30 ( jest to maksymalna dopuszczalna liczba miejsc). Powiększenie powierzchni w 
Placówce pozwoli na przyjęcie większej liczby dzieci, co w efekcie spowoduje zmniejszenie 
kosztów. W chwili obecnej środki finansowe zaspokajają potrzeby Ośrodka, realizacja 
budżetu przebywa bez zakłóceń. Na pytanie członków komisji Dyrektor odpowiadał  
odwrotnie. Komisja pozytywnie opiniuje propozycje Dyrektora dotyczącą powiększenie 
placówki i związaną z tym dobudowę. 
  
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy szczegółowo omówiła sytuacje bezrobocia na dzień 
30.09.2009r ( materiał w załączeniu ). Liczba bezrobotnych znacznie wzrosła w stosunku do 
września 2008r, a jeszcze bezrobotni się rejestrują. Stopa bezrobocia w lipcu 2009r wynosiła 
15,2% ( Województwo 8%, kraj 10,8% ). Dyrektor szczegółowo omówiła mające powstać 
„Centrum Aktywizacji Zawodowej” w ramach Powiatowego Urzędu Pracy. Jest to wymóg 
zgodny ze standardami. Udział powiatu 20%, 80% to środki Funduszu Pracy.  
Dyrektor PUP zawnioskowała też do Komisji o zabezpieczenie w budżecie środków 
finansowych na zakup samochodu dla PUP. Samochód, który aktualnie posiada PUP  
( polonez rocznik 1997 ) zużywa paliwa 10-12 litrów na 100km. Samochód czeka remont 
silnika, który przekroczy o wiele wartość samochodu. Samochód służy do realizacji zadań 
ustawowych. Komisja w pełni poparła sprawę zakupu samochodu dla PUP, o który wnosi 
Dyrektor już od paru lat. Zagrożenia wykonania budżetu Dyrektor nie przewiduje.  
 
Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno -Wychowawczego w Wągrowcu za względu na to, że 
poprzednia Komisja Zdrowia odbyła się 18.09.2009r w Placówce szkoły, nie było potrzeby 
omawiać tego tematu po raz wtóry. Dyrektor szkoły poinformował, że środków budżetowych 
w roku 2009 zabraknie ( ca 20 tys na pracę i pochodne ). Sytuacja to powstała z powodu 
obniżenia budżetu szkoły w ciągu roku 2009 przez Zarząd. 
 
Dyrektor DPS poinformowała Komisje, że w DPS jest wolnych 11 miejsc, co skutkuje 
mniejszymi wpływami środków przewidzianych dla DPS w kwocie 61000zł ( w tym na 
wyżywienie 35000zł ).Poinformowała też, że 2.11.2009r ma nastąpić odwieszenie decyzji na 
funkcjonowanie DPS. W DPS trwają nadal remonty. Jeżeli się uzyska pozwolenie na 
funkcjonowanie Domu Pomocy, będą nadal trwały prace remontowe: wymiana kondygnacji, 
schody przy oficynie, masy żywicznej w pałacu. DPS będzie występował do Marszalka 
Województwa Wielkopolskiego między innymi na: usuwanie zawilgocenia w budynku. 
 
Kierownik Centrum Pomocy Rodzinie omówiła sytuację funkcjonowania Centrum. 

 



Wersja protokołu oryginalna dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 

Kierownik Centrum zasygnalizowała umniejszenie środków finansowych dla zespołu 
Orzecznictwa. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że na sesji w dniu 29 września 2009r  
zwróciła się w imieniu Komisji Zdrowia do Zarządu o wystąpienie z prośbą do Wojewody o 
nie umniejszenie środków dla Powiatowego Zespołu d/s orzecznictwa. Z informacji uzyskanej 
od Kierownika Centrum, Wojewoda dołożył z umniejszonej kwoty ca 5800zł, czyli 
umniejszył tylko o 2300zł. 
 
Rodziny zastępcze nie wykonały dochodu w kwocie 20 tys – powód zabrano 9 dzieci do 
umieszczenia w innych placówkach, w dalszym ciągu trwają starania o umieszczeniu 9 dzieci 
w placówkach rodzin zastępczych. Kierownik Centrum zgłosiła brak pomieszczeń dla 
Centrum celem wykonywania swoich ustawowych zadań. Brak jest szczególnie 
pomieszczenia dla kontaktów rodzin biologicznych z dziećmi rodzin zastępczych. 
Przewodnicząca Komisji w całości potwierdziła potrzebę takiego pomieszczenia dla Centrum. 
Była obecna akurat w Centrum, kiedy była taka sytuacja o której mówiła Kierownik Centrum. 
Komisja poparła wniosek Kierownika Centrum w temacie powiększenia pomieszczeń 
Centrum. 
 
Skarbnik Powiatu omówiła wskaźniki do budżetu 2010r. ( materiały w załączeniu ) wydział 
Finansów Powiatu opracowuje wytyczne do opracowania budżetu na 2010r. Przedstaw 
Zarządowi swoja propozycję potem otrzymają kierownicy jednostek. Do projektu opracowana 
jest procedura budżetowa, zatwierdzona przez Radę Powiatu. Skarbnik przedstawiła zmianę 
rozporządzenia dotyczące zaszeregowania nauczycieli.        
Omówiła też informacje dotyczące uchwał zmian w budżecie. Ponadto podała wskaźniki do 
opracowania projektu budżetu na 2010r. 
 
 
4. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 
 
 4.1 Zapytania 
Odpowiedziano podczas posiedzenia Komisji 
 
 4.2 Opinie 
Komisja Zdrowia pozytywnie opiniuje wniosek Dyrektora Placówki Opiekuńczo 
Wychowawczej dotyczący powiększenia placówki do 30 dzieci i związaną z tym potrzebę 
dobudowy pomieszczeń dla powiększonej liczby dzieci.  
 4.3 Stanowiska 
Nie było 
 4.4 Wnioski 
1) Komisja Zdrowia i Społecznej Polityki Rynku Pracy, wnioskuje do Zarządu Powiatu o 
rozeznanie możliwości udostępnienia lub współużytkowanie pomieszczeń na I piętrze na 
potrzeby Centrum Pomocy Rodzinie. 
2) Komisja Zdrowia wnioskuje do Zarządu Powiatu o ujęcie w projekcie budżetu na rok 2010 
środków finansowych na wymianę samochodu w Powiatowym Urzędzie Pracy 
3) Komisja Zdrowia ponownie wnioskuje do Zarządu o zabezpieczenie środków finansowych 
na 2010r dla SANEPID na zakup lodówki. Za przyjęciem w/w wniosków byli wszyscy obecni 
członkowie komisji.  
 
      Uwaga 
Sprawa Szpitala – ze względu na nieobecność na posiedzeniu Komisji Zdrowia Dyrekcji oraz 
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Księgowego nie było możliwości przedstawienia istniejącej sytuacji finansowej w szpitalu 
oraz kwoty potrzeb finansowych za strony budżetu Powiatu. Temat ten będzie omawiany na 
Komisji w miesiącu listopadzie. 
 
 
 
 

Protokołował      Przewodnicząca obrad 
 
…………………………..                                 …………………………………. 
/Sławomir Maciaszek/                                           /Irena Wojewódzka- Kucz/ 

 


